
Protokól nr 2 /2002 z posiedzenia,.
KomisjiRolnictwai OchronySrodowiska
odbytego w dniu 27 grudnia 2002 roku

Lista obecnosci stanowi zalacznik nr 1 do niniejszego protokolu.

Porz!};dek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materialów na III sesje Rady Miejskiej.
3. Wolne glosy i wnioski.
4. Zakonczenie.
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Ad. 1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonal Przewodniczacy Komisji - Michal
Dopierala. Przedstawil porzadek obrad, który przyjeto bez zmian.
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Ad.2.Zaopiniowanie materialów na III sesje Rady Miejskiej.
Przewodniczacy komisji przedstawil porzadek obrad najblizszej sesji:

1. od 1 do 5 - punkty stale
5. Podjecie uchwal w sprawie:

a) zmian budzetu i zmian w budzecie miasta i gminy na rok 2002
Skarbnik Gminy szczególowo projekt uchwaly w powyzszej sprawie, a. . .
mianOWICIe:

Zwieksza sie dochody o kwote 413.403,- zl.
Zmiany budzetu po stronie dochodów dotycza:

1. Zwiekszenia dochodów pozyskane z innych zródel w kwocie 439.560,- zl
(UM).

2. Otrzymania dotacji na oswietlenie drogi (sciezka rowerowa) w kwocie
60.043,- zl.

3. Zwiekszenia planu dochodów w podatku od srodków transportowych w
kwocie 20.000,- zl (ponadplanowe dochody).

4. Zwiekszenia planu dochodów w oswiacie i wychowaniu o kwote 5.800,- zl
(srodki pozyskane z WFOS i GW Poznan).

5. Zmniejszenia planu dochodów w dziale "Gospodarka mieszkaniowa"
(odsetki), gdyz plan nie zostanie wykonany 2.000,- zl.

6. Zmniejszenia dochodów w oplacie skarbowej o kwote 80.000,- zl oraz w
udzialach podatku dochodowego o kwote 30.000,- zl.
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Po w/w zmianach plan dochodów zwieksza sie o kwote 413.403,- zl.

Wydatki

Zmiany budzetu po stronie wydatków dotycza:

1. Zwiekszenia wydatków na pokrycie kosztów zwiazanych z budowa zbiornika Skokówko
w kwocie 439.560,- zl.
Zwiekszenia wydatków majatkowych, o kwote 5.273,- zl i to:2.

- nadzór nad budowa wodociagu Dabrówka
-nadzór nad wodociagiem Karolew

1.121,- zl,
4.152,- zl,

3. Zmniejszenia planu dotacji, o kwote 80.000,- zl (dotacja, która miala byc przelana do
ZGK i M).
Zwiekszenia wydatków w dziale "Administracja publiczna" i to:4.

- wynagrodzenia osobowe
-uslugi pozostale (opata telefonu, poczty)
- ryczalty dla soltysów

3.500,-zl,
3.000,-zl,

2.100,-zl,

oraz zmniejszenie wydatków na zakupy inwestycyjne o kwote 3.500,- zl.

5.
6.

Zmniejszenia rezerwy ogólnej, o kwote 27.506,- zl.
Zwiekszenia wydatków na obsluge dlugu, o kwote 5.133,- zl, w zwiazku z
uruchomieniem kredytu (600.000,- zl).
Zwiekszenia wydatków w "Oswiacie i wychowaniu", o kwote 5.800,- zl (szkola
Wycislowo) budowa oczyszczalni roslinno-stawowej.
Zwiekszenia wydatków z otrzymanej dotacji na oswietlenie drogi ul. Powstanców Wlkp.
(sciezka rowerowa, o kwote 60.043,- zl).

7.

8.

Po w/w zmianach plan wydatków zwieksza sie, o kwote 413.403,- zl.

Radny - "Michal Dopierala zapytal na jaki cel przeznacza sie dodatkowa kwote
dla szkól.

Skarbnik Gminy wyjasnila, ze jest to dotacja celowa na budowe oczyszczalni
roslinno - stawowej przy Szkole Podstawowej w Wycislowie.
Radny - Andrzej Kubiak wnioskowal o szczególowy budzet szkól na rok 2003.

Wiecej uwag nie zgloszono.

Dalsza czesc posiedzenia odbyla sie wspólnie z Komisja Rozwoju
Gospodarczego i Budzetu.

b) planu pracy Rady Miejskiej Borku Wlkp. na rok 2003
Do projektu tej uchwaly nie zgloszono zastrzezen.
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c) planu pracy Komisji Rewizyjnej na rok 2003
Plan pracy Komisji Rewizyjnej nie wzbudzil zadnych zastrzezen.

d) zwolnien w podatkach i opiatach lokalnych
Nie zgloszono uwag do projektu w/w projektu uchwaly.

e) ustalenia oplat za skladowanie odpadów komunalnych
dostarczonych na wysypisko w Karolewie

W tym punkcie czlonkowie komisji stwierdzili, ze nie nalezy podwyzszac
oplat za odbiór odpadów komunalnych, poniewaz zapelnia sie przydrozne rowy
i lasy smieciami. Uwazaja, ze dla dobra ogólu lepiej dofinansowac jest
Gminnego skladowisko Odpadów Komunalnych w Borku Wlkp., niz
podwyzszac ceny za zbiór odpadów.

\../

Wnioskowano równiez o nieodbierane odpadów komunalnych spoza gminy
poniewaz obecny skladowisko zbyt szybko sie zapelni, natomiast budowa
nowego jest bardzo kosztowna.
Nastepnie zaproponowano nastepujace stawki za odbiór odpadów komunalnych
dostarczonych na wysypisko:

1) Od firm z koncesja i mieszkanców z tereny gminy:
a) za odpady niesegregowane komunalne luzem

4,00zl za m3 - za ta propozycja glosowalo 2 czlonków komisji
5,00zl za m3 -za ta propozycja glosowalo 7 czlonków komisji

3 czlonków komisji wstrzymalo sie od glosowania

'--' b) za segre~owane komunalne
3,00 zl za m -za ta propozycja glosowalo 2 czlonków komisji
4,00zl za m3 - za ta propozycjaglosowalo7 czlonkówkomisji
3 czlonków komisji wstrzymalo sie od glosowania

c) za odpady sprasowane komunalne
40,00 zl za m3-za ta propozycja nikt nie glosowal
60,00zl za m3 - za ta propozycjaglosowalo11czlonkówkomisji
1 czlonek komisji wstrzymal sie od glosowania

d) za kamienie, gruz
40,00 zl za m3 -za ta propozycja nikt nie glosowal

5,00zl za m3 - za ta propozycja glosowalo 11 czlonków komisji
1 czlonek komisji wstrzymal sie od glosowania
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e) za inne odpady komunalne do 0,50 m3
5,00 zl za m -za ta propozycja nikt nie glosowal
3,00zl za m3 - za ta propozycja glosowalo 11 czlonków komisji
1 czlonek komisji wstrzymal sie od glosowania

Czlonkowie Komisji uwazali, ze nie nalezy odbierac odpadów spoza Gminy i
dlatego nie zaproponowali cen za takie odpady.
Wiecej uwag nie zgloszono.

Ad.3. Wolne glosy i wnioski.

~

Radny - Kazimierz Banas wnioskowal o nie laczenie komisji.
Radny - Michal Dopierala wnioskowal o wykonanie budzetu za 2002 rok przez
Komisje Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów Alkoholowych, dalej
wnioskowal o organizowanie koloni letnich dla dzieci ze srodków w/w komisji.

Radny - Jerzy Pralat wyjasnil, ze warunkiem korzystania ze srodków tej
komisji jest realizowanie programu Profilaktyki i Rozwiazywania Problemów
Alkoholowych.
Wiecej wniosków nie zgloszono.

Ad. 4. Wolne glosy i wnioski.
W tym punkcie nikt glosu nie zabral.

Ad. 5. Zakonczenie.

Wobec realizacji porzadku obrad oraz braku innych glosów
Przewodniczacy Komisji - Michal Dopierala zakonczyl posiedzenie.
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Wieslawa Wójcik

Przewodniczacy Komisji

Michal Dopierala


